
Geachte bestuurders van de Waddeneilanden,

Graag breng ik jullie op de hoogte van het volgende. Gisteren kwam in het nieuws dat de overheid 
sectorplannen wil om de ander-halve-meter economie op een verantwoorde manier vorm te geven. Texel was 
al een week eerder begonnen met een inventarisatie op dit gebied. Na een week van voorbereiding en 
contacten met ondernemers en diverse organisaties heeft het Texels college gisteren een kwartiermaker 
Masterplan ander-halve-meter aangesteld. In het college besluit is ook opgenomen dat we als 
Waddeneilanden hierin gezamenlijk willen optrekken. Vandaar dat ik u allen hierover bericht.

De gemeente Texel wil de regie nemen om met alle betrokkenen een integraal Masterplan te maken. We 
willen voorkomen dat er ‘losse sectorplannen‘ komen waardoor het alleen een ondernemersverhaal wordt. 
De ander-halve-meter economie raakt ons immers allen. Organisaties zoals bijvoorbeeld SBB, 
Natuurmonumenten en de Musea moeten hierin ook worden meegenomen. 

Daarnaast is de eilander zelf uitermate belangrijk. Het gaat niet alleen om toeristen maar in de eerste plaats 
om de eilandbewoners. Gezondheid en veiligheid van onze inwoners staat voorop. De economie moet - zodra 
dat mogelijk is - met kleine stapjes op gang worden gebracht. Deze stapjes moeten echter passen binnen de 
zorg voor onze samenleving. Om de gezondheid van eenieder te waarborgen hebben de Texelse huisartsen 
een belangrijke stem en worden zij nauw betrokken bij het Masterplan.

Het gaat dus om de juiste balans tussen economie en onze leefwereld. Onze kwartiermaker heeft daartoe 
een duidelijke opdracht gekregen. De bedoeling is om 28 april een eerste concept en half mei een integraal 
‘Masterplan ander-halve-meter economie’ gereed te hebben. Daarnaast wordt door onze VVV hard gewerkt 
aan een ‘crowd app’. Deze app moet zorgen voor spreiding van bezoekers, bedoeld om drukte te voorkomen 
en een veilig, vooralsnog kleinschalig, toerisme op termijn mogelijk te maken. 

Wij willen de andere Waddeneilanden hier graag deelgenoot van maken. En wij willen u voorstellen om 
gezamenlijk op te trekken. Er zal voor elk eiland een specifiek masterplan moeten worden gemaakt maar de 
instrumenten en ideeën zullen door ons allen gebruikt kunnen worden. Het is goed om elkaar te versterken.

Mocht u vragen, ideeën, verzoeken hebben, u kunt mij bereiken op hhuisman@texel.nl of 06 83528319.

Met vriendelijke groet,
Hennie Huisman namens het college van Texel
Wethouder Economie &Toerisme
Gemeente Texel
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